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Schriftelijke vragen 
(Art. 40 Reglement van orde) 
 
Fractie: CDA Twenterand  
Datum: 21-04-2020 
Beantwoording: Schriftelijk 
Ingediend door: Roswitha Uitslag- van Riggelen 
 
Onderwerp: Thuiszorg & Corona 
 
Inleiding: 
Het college wordt conform artikel 40 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen van de 
gemeenteraad verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
In de uitzending van Nieuwsuur (NPO) van 29 maart 2020 werd een zorg behandeld van meerdere 
inwoners, raadsfracties en bestuurders: vanwege de kans op besmetting met het Corona-virus is het 
aantal uren thuiszorg voor mensen met een zorgvraag drastisch omlaag gebracht door de 
aanbieders. Hierdoor volgens het nieuwsitem een aantal nieuwe problemen:  

• De mensen met een zorgvraag krijgen niet de adequate hulp en moeten zelf schoonmaken, 
douchen en in gevallen zelf een injectie toebrengen. Dit ondanks het geval dat zij dit eigenlijk 
niet kunnen.  

• Mensen met een zorgvraag verwaarlozen zichzelf, wat problemen oplevert met hygiëne.  

• De zorgvraag wordt afgewenteld op mantelzorgers, die al veel doen maar nu extra en vaak te 
veel worden belast.  

• De eenzaamheid onder de zorgvragers neemt toe, en er bestaan zelfs gevallen van sterven in 
eenzaamheid. Dit verhoogt (in onze optiek) onnodig lijden.  

 
Nogmaals: dit zijn verhalen uit het nieuwsitem en schetsen dus een landelijk beeld. In de landelijke 
politiek is hier aandacht voor gevraagd. Minister Van Rijn heeft hierop aangegeven dat de 
gemeenten wordt gevraagd om extra capaciteit voor thuiszorg te organiseren.  
 
De fractie van het CDA heeft de volgende vragen:  

1. Herkent het college het geschetste beeld van afnemende thuiszorg? Zo ja, kunt u dit nader 
duiden. Zo nee, wat is dan het verschil met het landelijke.  

2. Herkent het college de door Nieuwsuur geschetste problemen, of kent het college gevallen 
hiervan?  

3. Klopt het dat in Twenterand de zorgmomenten zelfs naar 2 momenten per dag zijn gegaan? 
4. Klopt het dat de landelijke politiek dit probleem afwentelt op de gemeente? Zo ja op welke 

manier? En hoe kijkt de gemeente Twenterand hiertegen aan, wat zijn de bevindingen en 
hoe gaan we dit oplossen? 

 
 
 
Met vriendelijke groet,  
Roswitha Uitslag- van Riggelen 
Fractievoorzitter CDA Twenterand 


